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❑District Court ❑Denver Probate Court  

地方法院        丹佛遗嘱检验法院 

___________________ County, Colorado 
县，科罗拉多州 

Court Address: 
法院地址： 

 

 

In the Interest of: 
关于： 

 
 
 
 
Protected Person 
受保护人员 

 
 
 
 
 

COURT USE ONLY  
仅供法院使用 

 
 
Case Number: 
案件编号： 

 
 
Division             Courtroom  
审判庭                审判室 

LETTERS OF CONSERVATORSHIP – ADULT 
托管函 – 成年人 

 
 

        (conservator) was appointed by court order on   
      (date) as: 
     （托管人）于      （日期）由法院指令指定为：  

❑Conservator pursuant to § 15-14-409, C.R.S. 

托管人（《科罗拉多州修订法典》第 15-14-409 条） 

 

❑Special Conservator pursuant to § 15-14-406(6), C.R.S. These letters will expire on 

_________________ (date), unless otherwise ordered by the court.  
特殊托管人（《科罗拉多州修订法典》第 15-14-406(6) 条）除非法院另行发布指令，否则这些托管函将于 

_________________（日期）失效。 

 

❑Special Conservator pursuant to § 15-14-412(3), C.R.S.  These letters will expire upon the 

completion of the single transaction described in the attached court order appointing the special 
conservator.  

特殊托管人（《科罗拉多州修订法典》第 15-14-412(3) 条）这些托管函将在所附的指定特殊托管人的法院
指令中描述的单一事务完成后失效。 

 
These Letters of Conservatorship are proof of:  
这些托管函证明： 

❑the conservator’s authority to exercise all the powers in § 15-14-425, C.R.S., subject to the 

exclusions in § 15-14-411, C.R.S. The powers and duties of the conservator are otherwise 
unrestricted.  

托管人有权行使《科罗拉多州修订法典》第 15-14-425 条中所述所有权力，并须遵循第 15-14-411 条中
的除外条款。其他方面的托管人权力和责任均不受限制。 

 

❑the conservator’s authority to exercise the powers in § 15-14-425, C.R.S., are limited by the 

following restrictions:  
托管人有权行使《科罗拉多州修订法典》第 15-14-425 条中所述所有权力，并受以下限制： 

 

❑the conservator must not, without prior court order, convey or encumber any real estate 

owned by the protected person.  
未经法院事先发布指令，托管人不得转让或抵押受保护人员拥有的任何不动产。 
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 ❑other 

 其他                  

                   

                   

              

 

Date: ________________________    
 ___________________________________ 
日期： 

        Probate Registrar/(Deputy)Clerk of Court 
        遗嘱检验登记员/（副）法庭书记员 

 
 

 
CERTIFICATION 

证明 

 
Certified to be a true copy of the original in my custody and to be in full force and effect as of 
_____________________ (date). 
兹证明为本人保管原件的真实副本，并自  （日期）起具有充分效力。 

 
 
         
        _____________________________________ 

       Probate Registrar/(Deputy)Clerk of Court 
       遗嘱检验登记员/（副）法庭书记员 

 


